

## “The Future Development of Insurance Industry in Hong Kong” Conference 「香港保險業的未來發展」論壇



德和慈善基金聯同嶺大於9月10日假香港會議展覽中心舉辦「香港保險業的未來發展」論壇，並邀得香港特別行政區財政司司長陳茂波先生擔任主禮嘉賓及發表主題演講。是次論壇是嶺大香港復校50周年校慶其中一個重點活動，旨在探討香港保險業目前面對的挑戰和機遇，吸引逾600名來自保險業及教育界的代表出席。

論壇為政府機構、監管機構、行業專家及學者提供一個平台，讓他們就有關保險業的監管、專業實踐和培訓問題交流及分享。業界代表於論壇中表達他們對行業發展的看法，並向政府和相關機構反映業界所需要的政策和行政支援，以應對未來挑戰，促進不同行業之間的合作，推動香港保險業的長遠發展。

AR Charitable Foundation and Lingnan University co-organised “The Future Development of Insurance Industry in Hong Kong” Conference on 10 September at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre, with the Hon Paul CHAN Mo-Po, the Financial Secretary of the Government of the HKSAR as the officiating guest and the keynote speaker. With more than 600 participants from insurance and education industries, the Conference is one of the major celebratory events of the 50th Anniversary of Lingnan University’s re-establishment in Hong Kong, aiming to explore the challenges and opportunities faced by the Hong Kong insurance industry.

The Conference provides a platform for government bodies, regulators, industry professionals and scholars to discuss and share ideas on the regulatory, professional practice and training issues related to the insurance industry, as well as an opportunity for industry members to express their views on the industry’s development and how the government and relevant authorities respond to various opportunities and challenges in terms of policy and administrative support. It is hoped that the Conference would promote collaborations between different industry players and stakeholders for the future development of Hong Kong’s insurance industry.

